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Ohlasy po RZ 7 (Ján 2) 

Ze závěru včerejší etapy si můžete přečíst ohlasy po sedmé rychlostní zkoušce, kterou byl Ján 2. 

Jan Kopecký: „Jsme určitě spokojení. Vyhráli jsme všechny vložky a teď v noci jsme navýšili nákok. 
Maximální spokojenost. Na pár místech to bylo hodně pod štěrkem, ale zvládli jsme to, nebylo to tak 
hrozné. Spíš to bylo v místech, kde jsem to nečekal.“ 

Roman Kresta: „Honza teď riskoval, jel rychle. Klobouk dolů. Stejné časy za tmy jako za světla. Já jsem 
udělal nějakou drobnou změnu v nastavení, ale bylo to horší, teď to vrátíme zpátky. Ale nechci se na 
to vymlouvat, nesedlo mi to, nebyl jsem schopen do toho jít s větší razancí. Místy to bylo vytahané. 
Ztratili jsme teď na Honzu přes dvacet sekund, ano, zaběhnutý scénář.“ 

Václav Pech: „Na prostřední vložce jsem prorazil pneumatiku. Trošku se mě ty defekty drží, ale byla to 
moje chyba. Jel jsem to stejně, skok přes levou zatáčku na panely, udělal jsem levé zadní kolo asi o 
hranu panelu. Štve mě to, ale stejně bych to nejel jinak. Letos už třetí defekt, to je dost.“ 

Jaromír Tarabus: „Venca měl defekt, tak jsme se rozhodli, že musíme taky trochu ztratit. Ale vážně - 
ve skutečnosti nám upadnul konektor od vstřikování, kousek po startu, jeli jsme na tři válce. Problém 
se naštěstí podařilo odstranit, další erzetu už jsme jeli jakž-takž.“ 

Václav Dunovský: „Jsem rád, že jsme první etapu dokončili. Nebylo to jednoduché. Měli jsme potíže i 
štěstí, na první vložce jsme bouchnuli ráfek a kolo vydrželo. Profitovali jsme i z chyb a potíží ostatní, 
ale ta naše šestá příčka odpovídá našemu tempu, myslím, že to odpovídá naší jízdě. Ale je to fantazie. 
Dnes jsem měl obrovský respekt z Rožmitálu, rychlá, moc horizontů kde jde auto do vzduchu, v lese na 
jehličí. Zítra Kohout, Malonty, člověk si nevybere. Bude to fuška.“ 

Jaroslav Orsák: „Myslím, že jsme jeli velice dobře. Rychle, ale bezpečně. Dá se přidat, ale spíš si 
kontrolujeme Martina.“ 

Martin Semerád: „Nikam jsme se nehnali, snažil jsem se držet tempo. Na poslední vložce jsem se 
snažil jet aspoň stejně rychle jako Jarin. Těším se na zítřek, Kohout i Malonty jsou legendární erzety, 
nikdy jsem je nejel. Jsou hodně zákeřné. Ale nejvíc se těším na Lipno, doufám, že dojedeme až tam. 
Třeba se tam podaří trošku zatáhnout.“ 

Jan Jelínek: „Zase ta tma, která mi moc nesedí. Na první erzetě to bylo horší, pak už jsme se rozjeli. Ty 
dvě už byly v pohodě, neudělali jsme chybu, takže spokojenost.“ 

Vojtěch Štajf: „Vybrali jsme si černého Petra, na Rožmitále jsme po dvou kilometrech udělali defekt 
pravého předního kola. V tom úzkém lese to bylo o strach a hodně jsme ztratili. Ale defekty k rally 
patří. Vím, kde přesně se to stalo, asi tam ležel nějaký šutr, holt to vyšlo na nás. Jsem rád, že jsme to 
měnili až za erzetou, v té tmě by to nešlo.“ 
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Daniel Běhálek: „Auto už se trochu zlepšuje, ale my trochu ztrácíme kondici. Uvidíme zítra.“ 

Martin Hudec: „Teď se nám moc nedařilo. Jirka má skříplý nerv v žebrech a nemůže se nadechnout, 
bylo to místy složité. Jsem rád, že jsme tady, není to špatná pozice, ale chtěl bych to o políčko o dvě 
zlepšit. Uvidíme, jak to půjde zítra.“ 

Radek Mifka: „Dobré. Už jsme trochu víc rozjetí, těším se na zítřek.“ 

Jan Černý: „Auto teď funguje skvěle, ale první dvě vložky jsme prodali, hledal jsem ty místa, které mě 
v prvním průjezdu vystrašili. Na poslední jsme si spravili chuť, jsme připravení zítra trošku přidat.“ 

Emil Triner: „Jelo se mi dobře, až na té poslední vložce jsem měl stejný problém jako na Šumavě. Na 
startu se mi to nějak zalilo, nechtělo to odjet, chcíplo to a pak to chvíli jelo na tři válce. Naštěstí se to 
chytlo, ale nechtěl bych dopadnout jako na Šumavě, zkusíme vyměnit nějakou elektroniku.“ 

Josef Peták: „Dobré. Jen jsem si promanévroval Zátoň, vletěl jsem blbě do kraje a myslel, že jsem 
udělal defekt pravé přední. Ale auto se tak chovalo, vibrovalo a nechtělo se srovnat. Ztratil jsem 
hodně času, jsem trošku zklamaný, ale jinak dobré. Přežili jsme těžkou etapu a jsme tady.“ 

 

Další novinky průběžně na www.rallyekrumlov.cz a www.ckmotorsport.cz. 

Jan Vaškovič (autosport.cz), 40. Rallye Český Krumlov 2012 


